
Referat FAU 28.1.20 
 
Kjøkken tirsdag 28.1.20 kl 20.00 
 
Info: 
-Evaluering juleavslutning: 
Kjekt med en juleavslutning! 
Skal me gå inn for en fast ordning der FAU og skulen samarbeider om opplegget før jul 
hvert år? FAU vil spørre skulen om dette. 
Kakemenn og mandariner ok 
Flink nisse, klarte rollen bra og flink til å gå rundt juletre. 
 
-info frå SU møtet: Positiv elevundersøkelse 5-7 klasse, går rette veien med det meste. 
Arbeidsro og mobbing har gått ned. 
Nasjonale prøver i forhold til snittet, relativt bra i forhold til resten av Tysvær, matte og 
engelsk bedre. 
 
Foreldreundersøkelsen samsvarte med elevenes, men dårlig oppslutning. Her har vi litt 
å jobbe med.  
 
Trivsel i ulike fag, kunst og håndtverk og gym scorer de bra på, og håper at trivselen vil 
gå opp med aktiv læring. Skolen har fått kr 70000 til prosjekt. 
 
Oppussingsplan: ramma er økt til 1000000,- håper at det skal være ferdig 2020, 
1000000 innvilget fra tidligere. Akebakken ferdig, kunstgrasbane jobbes for sammen 
med Skjold og skolen. Utelys er også noe en må ta videre. 
 
Mobilbruk: hvordan det er i Straumen? leveres inn når de kommer om morningen, og får 
de tilbake når de går hjem. Dette var det enighet om at var greit. 
 
Godt  skolemiljø. 
 
Møteplan, ikke satt av noe nytt møte, men det skal være 2 ganger i året 
 
50 års jubileum for skolebygget, dette vil de markere. 
 
-status 17 mai-komite: Esther og Jeanette Tørresdal er ledere. Andre oppgaver fordelt. 
John Erik handler inn. 
 
-neste møte 24.3.20 
 
Sakliste: 
 
Godkjenning innkalling28.1.20 og referat fra 26.11.19 
-referat og innkalling godkjent 
 
sak 1.20 
I følge årshjulet skal FAU vurdere(på januarmøtet) om vi skal ha karnevalsfeiring for 
elevane denne våren.  



Vedtak: Kan vi bruke elevrådet, høre etter om barna ønsker karneval og lignende? 
- diskotek 
- kinokveld 
- evt andre ting? 
Kåre hører med Morten. 

 
Sak 2.20 
TKFU-møte 19.2. Audhils trenger vikar. Tema er skulemiljø i Tysværskulen. 
 
Vedtak: Laila kan kanskje stille opp denne dagen, Kåre er backup. 
 
 
 
Sak 3.20 
Evt 
-markering/oppmerksomhet til Reidar Lilleskog som takk for innsatsen 
m/Grillhytte+utebenker. 
Markering er utført tidligere. Takk til Reidag m.fl for innsatsen! 
 

- vanndunk nede, slik at alle har. Kan skolen skaffe en vannautomat i kjelleren? 
- FAU vil kjøpe nye microbølgeovner til alle klasserom. Hvordan stiller skolen 

seg til dette? Kåre spør Morten.  
- Invitere Morten på neste møte 
- Foredrag med felles foreldremøte på høsten,  tips til navn Anette Lauvared. 
- Avsluttning til sommeren? Felles junifest ble bestemt på  et tidligere FAU 

møte, skulle være en forenklet avsluttning på skolen, og heller med foreldre 
på kvelden. 

- Forslag til dato til juni fest,  10. Juni Kåre tar kontakt med Nedstrand hvor de 
har god erfaring for felles avslutning, hører med speider og fotball 


